

BYBLOS BANK SAL  **بنك بيبلوس** ش.م.ك
العراق - IRAQ

Announcement to Byblos Bank Iraq Debit Cardholders
إعلان لحاملي بطاقات الدفع من بنك بيبلوس العراق

As per circular number 23/2003 (12 November 2019) from the Central Bank of Iraq, the ceiling imposed on debit card cash withdrawals can be changed when using Byblos Bank's Iraq ATMs. If you would like to apply this change on your card limit, please visit your branch.

As for the cash withdrawal limit from ATMs inside Iraq (Non-Byblos Bank ATMs - connected to the National Switch), a maximum of IQD 2,000,000 cash withdrawal limit per day will be applied, and a fee (Cash Transaction Fee) of 0.4% (minimum IQD 1,000) per transaction will be charged on your account.

وفقا لتعميم البنك المركزي العراقي رقم 2003/23 (بتاريخ 12 تشرين الثاني 2019) يمكن تعديل سقف السحب النقدي على بطاقة الدفع عند استخدامها على الصراف الآلي لبنك بيبلوس العراق. إن كنتم ترغبون تعديل سقف السحب للبطاقة الخاصة بكم، الرجاء مراجعة فرعكم.

أما بالنسبة لسقف السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي داخل العراق (الأجهزة التابعة للمصارف الأخرى والمرتبطة بالمقسم الوطني) فقد تم تعديلها كالتالي: سقف يومي للسحب يعادل مليوني دينار عراقي (2,000,000 د.ع) كحد أقصى، ورسم على السحب النقدي قدره 0.4% مع حد ادنى الف دينار عراقي (1,000 د.ع) للعملية الواحدة.